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Osadní výbor v Kletečné 
 

ZÁPIS Z 6. ZASEDÁNÍ OV KLETEČNÁ V ROCE 2023 
 

konaného dne 4.10.2023 v 19:30 v budově OV 
 
 

Přítomní: 
Petr Boček, Libor Dalík, Ing. Jaroslav Přeslička, Ing. Petra Svobodová, 
Renata Šafusová 
 
Program jednání: 
 

1) Požadavek asfaltování cesty ze Šimonic do chatové oblasti u přítoku 
Sedlické přehrady (paní Gruntová) 
 

2) Směna části pozemku parc. čís. 749 za část pozemku parc. čís. 527/11 
(Šafusovi) 
 

3) Vyjádření k upřednostnění prodeje pozemků parc. čís. 54/15 a 54/16 
žadatelům s trvalým pobytem v Kletečné dle podmínek prodeje 
schvalovaných na 6. zasedání Zastupitelstva města Humpolce 
 

4) Seznámení členů OV s aktuálním stavem plnění požadavků 
 

5) Plánování další činnosti OV 
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USNESENÍ 
 
01/6/2023 
OV požaduje vyrovnání, zpevnění a vyasfaltování cesty ze Šimonic do chatové oblasti 
u přítoku Sedlické přehrady (úsek vyznačený na obrázku níže). 

 
 
Pro: 5     Proti: 0    Zdržel se: 0 
 
Komentář k projednávanému bodu: 
Schváleno. V chatové oblasti je řada obyvatel s trvalým pobytem, provoz 
po komunikaci není zanedbatelný. Úprava povrchu je potřebná z důvodu obslužnosti 
IZS, poštou a dalšími dopravci (i z důvodu svozu odpadu). 
OV se na podání požadavku shodl telefonicky 26.7.2023. Předseda OV informoval 
o požadavku zástupce městského úřadu e-mailem 27.7.2023. Usnesení je uvedeno 
z důvodu zápisu. 
 
 
02/6/2023 
OV doporučuje provést směnu části pozemku parc. čís. 749 o výměře cca 50 m2 
ve vlastnictví manželů Šafusových za část pozemku parc. čís. 527/11 o výměře cca 
30 m2 ve vlastnictví města. 
 
Pro: 4     Proti: 0    Zdržel se: 1 
 
Komentář k projednávanému bodu: 
Schváleno, směnou dojde k narovnání situace, kdy část veřejně užívaného chodníku 
je na pozemku Šafusových a Šafusovi užívají část pozemku ve vlastnictví města (část 
stodoly a zahrady). Pozemek města je malým ostrovem mezi soukromými pozemky 
a OV nevidí potenciál jeho využití. Část nabízená ke směně je větší. Zejména z důvodu 
nabytí chodníku do vlastnictví města považuje OV směnu za výhodnou. 



O této sm~n~  pozemk~  bylo rozhodnuto OV již 2.8.2023. Zástupce odboru 
požadujícího vyjád~ení byl o rozhodnutí OV informován e-mailem téhož dne. Usnesení 
je uvedeno z d~vodu zápisu. 
Paní Šafusová se zdržela hlasování z d~vodu možného st~etu zájmu. 

03/6/2023 

OV doporu~uje z d~vodu podpory demografické situace obce zachovat p~i prodeji 
stavebních pozemk~  podmínky up~ednost~ujicí zájemce, kte~í m~li nebo stále mají 
v Klete~né trvalý pobyt. 

Pro: 4 
	

Proti: O 	 Zdržel se: 1 

Komentá~  k projednávanému bodu: 
Schváleno, OV považuje za vhodné up~ednostnit osoby s vazbami na Klete~nou. 
P~edseda OV se hlasování zdržel z d~vodu možného st~etu zájm~. 

Diskuse: 

V diskusi bylo ~ešeno žádání o dotace a p~ispívání do Radni~ních List~. Dále 
nedostate~ná frekvence svozu sklen~ného odpadu, kulturní akce a zahrazení cesty ve 
Smrdov~. 

Jednání OV bylo ukon~eno v 22:00. 

Zapsal Ing. Jaroslav P~esli~ka, p~edseda OV: 

Ov~~il Petr Bo~ek:
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